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Andrzej Goiqbieski

Radny Rady Miasta Wtoctawek

Pan

dr Marek Woitkowski
P reryd e nt M i o sta Wloclaw e k

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam siq z proib4 o uruchomienie fontann na Stary

Rynku. Fontanny stanowi4 duiq atrakcjq dla mieszkaric6w Wtoclawka jak r6wniei dla

odwiedzajqcych Wloctawek turyst6w. Oiywiq naszq star6wkq i zachqcq mieszkaric6w do

spacer6w w tej okolicy.
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